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بلومبرگ: ایران در سال جاری به طور پیوسته
 محموله های نفتی خود را افزایش داده است 

سرویس سیاسی- 
بلومبرگ در گزارشــی در روز 31 اوت 9 شــهریور به قلم جاناتان تیرون با 
عنوان»اورانیوم نزدیک به درجه مورد نیاز بمب )غنای بالا( ایران در کانون توجه 
در آژانس بین المللی انرژی اتمی« مدعی شــد که ایران ســرعت تولید اورانیوم با 

غنای بالا خود را کاهش داده است. 
این رســانه آمریکایی عنوان داشــت: کاهش ســرعت انباشت به عنوان یک 
ســیگنال دیپلماتیک تلقی می شــود. ایران و آمریکا برای کاهش تنش به سمت 

تفاهم حرکت کرده اند.
نکته قابل تأمل این جاست که در اقدامی مسبوق به سابقه این بار نیز گزارش 
آژانس بین المللی انرژی اتمی پیش از آنکه از ارگان رســمی این سازمان منتشر 
شــود، توسط رسانه های آمریکا درز کرده و منتشــر شد. بر این اساس بلومبرگ 
اظهار داشت: »بازرســان آژانس بین المللی انرژی اتمی آماده می شوند تا گزارش 
 سه ماهه پادمان های ایران را پیش از نشست هیئت مدیره آژانس مستقر در وین در

11 سپتامبر منتشر کنند. برخی از مقامات هسته ای پیش بینی می کنند که داده های 
آژانس بین المللی انرژی اتمی نشان می دهد که ایران در حال تعدیل تولید اورانیوم 
بسیار غنی شده خود، که جزئی کلیدی در تولید بمب اتمی است، می باشد. ایران 

می گوید برنامه اش صلح آمیز است.«
صادرات 1.85 میلیون بشکه در روز بالاترین میزان در سال جاری است

بلومبرگ در گزارشــی دیگر به قلم الکس لانگلی و آلاریک نایتینگل عنوان 
داشت: بر اســاس گزارش وبگاه  تانکرترکرز که اطلاعات محموله های نفتی را در 
اختیار دولت ها، بیمه ها و سایر نهادها قرار می دهد، محموله های نفت خام و میعانات 

گازی ایران در ماه اوت به 1.85 میلیون بشکه در روز رسید.
بلومبرگ افزود: ایران در سال جاری به طور پیوسته محموله های نفتی خود 
را افزایش داده اســت و خریدارانی برای خود در آســیا پیدا کرده است. تولید این 
کشور اکنون در بالاترین سطح از زمان ممنوعیت صادرات آن در پنج سال پیش 
قــرار دارد و مقامات آمریکایی به طور خصوصی اذعان کردند که اجرای برخی از 

اقدامات را به تدریج کاهش داده اند.
رویترز: تولید و صادرات نفت ایران در ماه اوت
علی رغم تحریم های ایالات متحده افزایش یافت

رویتــرز در گزارشــی در روز 31 اوت به قلم الکس لاولر و تیموتی گاردنر به 
گفته مشاوران و شرکت هایی که محموله های نفتکش ها را دنبال می کنند، تولید 
و صادرات نفت ایران در ماه اوت علی رغم تحریم های ایالات متحده افزایش یافت.

رویترز مدعی شد: صادرات بیشتر نتیجه موفقیت ایران در دور زدن تحریم های 
ایالات متحده و صلاحدید واشــنگتن در اجرای آنها است زیرا دو کشور به دنبال 

روابط بهتر هستند.
ایالات متحده از زمانی که دونالد ترامپ از توافق هسته ای سال 2015 در سال 
2018 خارج شــد و تحریم هایی را با هدف محدود کردن درآمدهای دولت ایران 
اعمال کرد، به دنبال محدود کردن صادرات نفت ایران است. اما به گفته ردیاب های 
صنعت، صادرات در دوره ریاســت جمهوری جو بایدن افزایش یافته است و چین 

یکی از خریداران اصلی آن است.
این رســانه افزود: شرکت مشــاور اس وی بی اینترنشنال تخمین می زند که 
تولید نفت ایران در ماه اوت به 3.15 میلیون بشکه در روز افزایش یافته است که 
بالاترین میزان از سال 2018 است و صادرات نفت خام و میعانات گازی کمتر از 

2 میلیون بشکه در روز است.
اس وی بی افزود: »ایران در مسیر احیای تولید نفت قبل از تحریم ها قرار دارد.«

رویترز اظهار داشت: سه ردیاب دیگر که رویترز با آنها تماس گرفت، تخمین های 
مشابهی داشتند.

این رســانه مطرح همچنین عنوان داشت: با نزدیک شدن به انتخابات نوامبر 
2024، قیمت های بالای نفت نیز یک خطر سیاسی برای بایدن است. عرضه بیشتر 

در بازار جهانی می تواند قیمت ها را پایین نگه دارد.
رویترز تصریح کرد: سخنگوی وزارت خارجه آمریکا گفت که دولت به اجرای 
تحریم ها علیه ایران ادامه می دهد.ما همچنین به طور منظم با ســایر کشورها در 
تعامل هستیم تا قویاً آنها را از انجام اقداماتی که بر خلاف تحریم های ایران است 

منصرف کنیم.«
این رســانه بریتانیایی اظهار داشت: به گفته تحلیلگران، ایران برای سال ها از 
تحریم های نفتی از طریق اقداماتی مانند انتقال کشــتی به کشتی و یا دستکاری 
فرستنده های GPS به گونه ای که کشتی ها در موقعیت های مختلف ظاهر شوند 

استفاده کرده است و این کشور در این تاکتیک ها بهتر می شود.
رویترز افزود: به گفته تحلیلگران و داده های کشتیرانی، نفت ایران به سوریه و 
ونزوئلا نیز منتقل می شود. آمار رسمی برای صادرات ایران وجود ندارد. شرکت های 
ردیابــی نفتکش از داده های ماهواره ها و بارگیری بندرها برای نظارت بر جریان ها 
استفاده می کنند. ایران گفته است که انتظار دارد در کوتاه مدت عرضه بیشتری 
داشته باشد. رسانه های دولتی به نقل از وزیر نفت ایران اعلام کردند که تولید نفت 

خام تا پایان سپتامبر به 3.4 میلیون بشکه در روز خواهد رسید.
رشــد ایران در حالی اتفاق می افتد که اوپک پلاس، شــامل اوپک، روســیه 
و ســایرین، تولید خــود را برای حمایت از بازار نفــت کاهش می دهد، جایی که 
انتظارات مبنی بر اینکه ضعف اقتصادی باعث کاهش تقاضا می شــود بر قیمت ها 

تاثیر گذاشته است.

درمکتب امام

ضربتی کار کنید
به فکر این باشید که برای این مملکت کار بکنید. ننشینید باز تو 
وزارتخانه ها و هی همان حرفهای ســابق باشد و همان کاغذبازی ها و 
یک بودجه ای که برای یک جایی می خواهند، این قدر این طرف و آن 
طرف برود که مَنْســی بشــود. اینها را به  طور ضربتی کار بکنید. برای  

مردم کار بکنید.
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خطیب جمعه تهران:

اربعین یک پدیده الهی
 و شبیه اصل انقلاب است

نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

»نوسان سیاست« یعنی کنارگذاشتن طرح های راهبردی 
در دولت قبل

سرویس سیاسی-
روزنامه اعتماد در شماره پنج شنبه 9 شهریور ماه خود و در یادداشتی به قلم معصومه ابتکار 
عنوان داشــت: »بازدید از نمایشــگاه دســتاوردها چیزي از نگراني و دلهره اش کم نخواهد کرد، 
زیرا آن قدر معضلات و گرفتاري ها عیان و بدتر شــدن شرایط نسبت به گذشته مشهود است که 
دستاوردهاي احتمالي دولت سیزدهم متاسفانه تحت الشعاع شرایط بحراني اقتصادي، اجتماعي و 
ناکارآمدي شدید دستگاه هاي مختلف قرار مي گیرد....اما چون رویکرد دولت از ابتدا حذف جریان 
بــه اصطلاح تکنوکرات از مناصب دولتي بوده و در این زمینه بســیار فعال اقدام کرده، اکنون با 

بحران تجربه و توانمندي مواجه است«
در ادامه این مطلب آمده اســت:»پدیده »نوســان سیاست« پس از انتخابات سال 1384 نیز 
دستگاه اجرایي کشور را دچار رکود کرد و اکنون این دومین بار است که این وضعیت خود را به 
رخ مي کشد. نوسان سیاست ها به این معني است که یک دولت مي آید و مجموعه اي از سیاست ها 
را اجرا مي کند و پي مي گیرد، ولي دولت بعدي آنها را رها کرده و از اولویت هایش خارج مي کند 

یا تقلیل مي دهد. این پدیده سم مطلق است.«
دقت کنید این سخنان را مدیران دولت قبل عنوان می کنند. یکی از دلایل اصلی این قبیل 

اظهارات، فرار رو به جلو است. 
این روزها جریانی این اظهارات را عنوان می کند که بدترین عملکردها را در تاریخ جمهوری 
اســلامی ثبت کرده اند. ســؤال این است هنگامی که این ســخنان را می گویند و این نوشته ها را 
می نویســند خود از میزان فرار رو به جلو و بی شرمی خود تعجب نمی کنند؟! خانم ابتکار نوسان 
سیاست دولت یازدهم بود که وزیر نفت در آن دولت طرح سهمیه بندی سوخت را کنار گذاشت 

و بعد از چند سال مجبور به اجرای دوباره این طرح هوشمندانه شد. 
نوسان سیاست دولت روحانی و ترک فعل های متعددش در طرح های هوشمندانه ای همچون 
حوزه هدفمندی یارانه ها ، سهام عدالت ، مسکن  سازی ، ایجاد رکود در به پایان رساندن پالایشگاه ها 
و نیروگاه هایی بود که به امید نگاه التماسی به غرب همه برای چندین سال به بهره برداری نرسید. 
نوســان سیاست مدعیان اصلاحات و سو مدیریت دولت قبل در پیوستن به معاهده اقلیمی 
پاریس بدون کوچک ترین شناخت و بررسی این معاهده )کاملا در جهت اهداف غربی ها و بر ضد 
صنایع کشورهای نوظهور( بود. شرایط بحرانی اقتصادی را شما و دولت یازدهم و دوازدهم فراهم 
کردید موج نقدینگی ، بدهی های ســنگین ، ناتــرازی در برق ، گاز و حامل های انرژی همه و همه 

میراث دولت شما بود.

ایران در رسانه های جهان

در این ستون، مهم ترین اخبار رسانه های مطرح جهان
در مورد ایران را مرور خواهیم کرد.

امام جمعه موقت تهــران گفت: اربعین یک 
پدیده الهی و شــبیه اصل انقلاب است، در این 
حوادث هم دشمن محاسبات علمی اش بر هم خورد 
و ما هم دست خدا را در خنثی شدن فتنه ها یافتیم.
حجت الاســلام و المســلمین کاظم صدیقی در 
خطبه هــای نماز جمعه تهران اظهار داشــت: اربعین 
اولین جوانه پیروزی خون بر شمشیر است، این در حالی 
بود کــه یزیدیان با قتل عامی که در کربلا انجام داده 
 بودند، مطمئن بودند که دیگر جریان یزیدی، فساد و

گردن کلفت، مانعی بر سر راه ندارد.
به گزارش مهر، امام جمعه موقت تهران خاطرنشان 
کرد: خانواده هایی که احیاناً دختران فریب خورده دارند 
و زنان غافلی که امروز بیگانه پرستی و شیطان پرستی و 
هواپرستی می کنند و از پوشش شرافتمند بانوان دینی 
بیرون آمده اند و خودنمایی می کنند و خودشان را در 
معرض دید هوس بازان و دزدان ناموس قرار می دهند، 
باید پدران و مادران و برادران آنها همت کنند و اینها 
را از خطر جدی که در دنیا مرتکب زشــتی می شوند، 

بر حذر دارند.
وی با بیان اینکه اربعین یک پدیده الهی و شــبیه 
اصل انقلاب اســت، گفت: در این حوادث هم دشمن 
محاســبات علمی اش بر هم خورد و ما هم دست خدا 
را در خنثی شــدن فتنه ها یافتیم. در همه فتنه ها این 
حادثه ها برای ما تقویت و امید اســت که این انقلاب 
تحت پوشش حمایت ذات ربوبی است و در سایه قرآن 

و عترت خداوند نقشه های دشمن را خنثی می کند.
حجت الاسلام و المســلمین صدیقی عنوان کرد: 
همه کسانی که در حرکت اربعینی حضور دارند، بدهکار 
امام حســین و شهدا هســتند و هیچ کسی از دیگری 
طلبکار نیســت و توقعی ندارد و همه افتخار می کنند 
که خدمت کنند. مردم شــریف عراق قناعت می کنند، 
از خانــواده خود می برند تا از زائــران اربعین پذیرایی 

کنند. آنها الگو هستند.
امام جمعه موقت تهران گفت: حرکت اربعینی امروز 
مردم همان حرکت امام سجاد )ع( و حضرت زینب )س( 
است. این اربعین پدیده الهی است که بدون بخشنامه 

و بودجه های خاص دولتی است.
وی ابراز داشــت: از دولت ولایتمدار سیزدهم در 
خدمت به زائران و ایجاد تسهیلات تشکر می کنم. وزیر 
کشور، استانداران و مرزبانان هیچ چیزی کم نگذاشتند.
حجت الاسلام و المسلمین صدیقی با اشاره به دیدار 
اعضای هیئت دولت با رهبر انقلاب، بیان داشت: تمجید 
رهبر فرزانه انقلاب از دولت نکته بسیار مهمی است و 
برای ملت ما مدال افتخار بزرگی اســت که باید برای 

انتخاب مردم آفرین گفت.

امام جمعه موقت تهران گفت: نکته اول در امتیاز 
این دولت، گفتمان انقلابی و احیای ارزش های انقلاب 

و ارزش های دینی است.
حجت الاســلام و المســلمین صدیقی عنوان کرد: 
گاهــی افتخار به لبخنــد و پوزخند یک رئیس جمهور 
غارت گر آدمکش اســت و گاهی به این مســائل اعتنا 

نمی شود.
حجت الاســلام و المســلمین صدیقی گفت: در 
مســئله عضویت در شانگهای با یک عزت و افتخاری 
این عضویت را شــاهد هستیم که نشانه کارآمدی در 
مدیریت بین المللی اســت و اخیــرا نیز حضور ایران 
در ســازمان بریکس در راستای دلارزدایی و تضعیف 
یک جانبــه گرایی و مایه قوت این ســازمان و مورد 

استقبال است.
وی تصریح کرد: فرمایشات رهبری یک نکته ای 
دارد و آن اینکه اگر امروز دولت های همسایه آغوش باز 
کردند و رئیس جمهور ما را در نهایت اکرام در آغوش 
می گیرند، جنبه تعارف ندارد. اگر ایران را قوی نبینند، 

چنین اقداماتی را انجام نمی دهند.
امام جمعه موقت تهران خاطرنشــان کرد: در 
این مرحلــه از اعتبار جهانی قــرار گرفته ایم که 
امروز غیر از چند کشــوری کــه دوران افول آنها 
فرارســیده و هزاران گرفتاری در داخل خودشان 
دارنــد، ما دنیا را منحصر بــه آنها نمی دانیم بلکه 
دنیا در سطح وسیعی است و آغوش کشورها برای 
ما باز اســت و تحرک سیاسی وزارت امور خارجه 
و حضــور رئیس جمهور باکفایت ما در صحنه های 
بین المللی مظهر عزت انقلاب و ملت شــهید داده 

و حکمت رهبر بزرگوار ما است.
حجت الاسلام و المسلمین صدیقی گفت: تعداد 
کثیری در کشــور ما با داشتن بیش از ۷00 میلیون 
دلار گــردش مالی از مالیات فرار می کردند که دولت 

موفق به شناسایی و اخذ مالیات از این افراد شد.
وی با اشاره به سایر اقدامات دولت مردم، گفت: در 
مسئله راه، احداث راه آهن زاهدان به مشهد، ساخت 
یک هزار و 324 کیلومتر بزرگراه و راه در این دو سال 
حاکمیت دولت ســیزدهم نصیب مردم شــده است. 
همچنین، ساخت یک میلیون و 480 متر خط ریلی 

و قطار جزو دستاوردها این دولت بوده است.
امام جمعه موقت تهران خاطرنشان کرد: برای اخذ 
یک مجوز تولید خیلی روزنه های انحراف و دلالی وجود 
داشت اما امروز شاهد الکترونیکی شدن آن هستیم.

امیر صباحی فرد: 
دشمن روزنه ای برای نفوذ به آسمان ایران ندارد

امیر علیرضا صباحی فرد، فرمانــده نیروی پدافند 

هوایی ارتش جمهوری اسلامی ایران  پیش از  خطبه های 
نماز جمعه تهران طی ســخنانی  گفت: رهبر انقلاب در 
چند سال اخیر بیش از ۶00 مرتبه به اهمیت و اولویت 
پدافند هوایی به عنوان خط مقدم دفاعی کشور در برابر 
تهدیدات هوا و فضایی دشمن  اشاره فرمودند که وظیفه 

ما را در دفاع از آسمان ولایت دوچندان می کند.
به گزارش فارس، وی ضمن اشاره مجدد به آمادگی 
پدافنــد هوایی در صیانت از آســمان ایران اســلامی، 
خاطرنشان کرد: با صدای رسا اعلام می کنم که نیروی 
قدرتمند پدافند هوایی ارتش بــرای تامین نیازمندی 
دفاعی خود در همه بخش ها به هیچ کشــوری وابسته 
نیست و در طراحی و تولید سامانه های پیشرفته درگیری 
به خودکفایی رســیده ایم که شاخص ترین آنها سامانه 

موشکی برد بلند باور 3۷3 است .
فرمانــده نیروی پدافند هوایی ارتش ادامه داد: این 
ســامانه به همت متخصصان جوان و فرزندان رشــید 
شــما در نیروی پدافند هوایی وزارت دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح و دانشگاه ها پرنده هدف خود را با ابعاد 
بسیار کوچک در فاصله بیش از 300 کیلومتری منهدم 

کرد و برگ زرینی بر کارنامه پرافتخار این نیرو افزود.
پدافند هوایی ارتش و سپاه

جزو آماده ترین نیروهای مسلح هستند
وی با بیان اینکه ایران جزو معدود کشورهایی است 
که دارای سامانه بومی فرماندهی و کنترل پدافند هوایی 
پیشرفته است، عنوان کرد: قابلیت های سامانه های تولید 
داخل، هم تراز با ســامانه های پیشرفته دنیا و در برخی 

ویژگی ها بالاتر از آنها طراحی و تولید شده اند.
امیر صباحی فرد در بخش دیگری از سخنان خود، 
گفــت: با اطمینان کامل اعلام می کنم نیروی قدرتمند 
پدافند هوایی ارتش و نیروی قدرتمند هوافضای ســپاه 
پاســداران با انجام ماموریت های دائمی و 24 ســاعته، 
برگــزاری انواع تمرینــات و رزمایش ها در مقیاس های 
مختلف در طول سال و با تعمیر نگهداری، بهینه  سازی 
و نو ســازی مســتمر تجهیزات و با ایمان راســخ، توان 
خســتگی  ناپذیر و امید فراوان بــه آینده پیش رو جزو 
آماده ترین نیروهای مســلح از لحاظ سرمایه انسانی و 

سامانه هستند.
فرمانده نیروی پدافنــد هوایی ارتش تصریح کرد: 
از همین مکان مقدس به دشــمنان انقلاب و کشــور و 
نظام اسلامی یادآور می شوم که ما را تحت شدیدترین 
فشارهای تحریم همه جانبه قرار دادید ولی آگاه باشید 
کــه نیروی پدافند هوایی ارتش و پدافند هوایی ســپاه 
در خط مقدم دفاعی در حال حاضر در بالاترین ســطح 
خودکفایــی، آمادگی و قدرت رزمی قرار دارند و هر دو 

نیرو یک ید واحده هستند.

هرگونه پرنده رادارگریز را 
فرسنگ ها دورتر از مرزها کشف و رصد می کنیم

وی با اشاره به خودکفایی در عرصه پدافند هوایی، 
تاکید کرد: ما توانستیم با کار جهادی در طراحی و تولید 
انواع ســامانه های موشکی، رادارها، حساسه های دارای 
تشعشع و بدون تشعشع، پهپادها، سامانه های جمع آوری 
اطلاعات، تجهیزات جنگ الکترونیک و سایبر با بالاترین 
فناوری ها به خودکفایی دست پیدا کرده و نیازهای دفاعی 
خود را در همه زمینه ها متناسب با تهدیدات پیشرفته 

هوا و فضا طراحی و تولید کنیم.
امیر صباحی فرد افزود: این توانمندی ها ما را قادر ساخته 
تا هرگونه پرنده رادارگریز دشمن را از فرسنگ ها دورتر کشف 
و رصد کنیم. دشمن بداند روزنه ای برای نفوذ به آسمان کشور 
وجود ندارد. ما این قدرت رزمی را در رزمایش های متعدد و با 
رصد و پایش مستمر آسمان کشور و ارسال اخطار به پرنده های 

به اصطلاح رادارگریز اثبات کرده ایم.
فرمانده نیــروی پدافند هوایی ارتش با بیان اینکه 
واقعیت این اســت که نیروی پدافند هوایی یک قدرت 
آزموده شده اســت، تاکید کرد: دشمن درک کرده که 
اگر از خط قرمزهای ما عبور کند آن گاه با پاسخ سخت 
و دندان شکن رو به رو خواهد شد. لذا به دشمنان هشدار 
می دهم دچار توهم و خطای محاسباتی نشوند و آزموده 
را مجدداً امتحان نکنند چرا که با قدرت بالاتر و سخت تر 
پاسخ محکمتری دریافت خواهند کرد. البته این تهدید 
نیست بلکه یک واقعیت انکارناپذیر است چون تعدی و 

تجاوز به حریم کشور خط قرمز ما است.
تقابل بیشتر دشمنان با ملت قهرمان ایران 

آنها را از گذشته مصمم تر می سازد
امیر صباحی فرد  تصریح کرد: دشــمنان جمهوری 
اســلامی ایران بایــد این تجربه را درک کرده باشــند 
که تقابل بیشــتر با ملت قهرمان ایــران، آنها را قوی تر 
و مصمم تر از گذشــته برای مواجهه با هر بی عدالتی و 

زیاده خواهی خواهد کرد.
فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش بیان داشت: ما 
رزمندگان مدافع آسمان کشور در سالروز تشکیل نیروی 
پدافند هوایی در پیشگاه خداوند متعال و شما ملت شریف 
ایران با ولی امر مسلمین پیمان می بندیم برای دفاع از 
حریم کشــور، عزت و آزادی و حفظ دستاوردهای نظام 
با حفظ و ارتقای مستمر آمادگی و توان رزمی جان  خود 

را فدای ملت و کشور  نماییم.
وی خطــاب به مردم و نمازگــزاران جمعه، گفت: 
ملت شریف ایران فرزندان شما در نیروی پدافند هوایی 
ارتش به پشتیبانی و دعای خیر شما نیازمند هستند. ما 
را در راه دفاع مقدس از کشــور با دعای خیر خود یاری 

و همراهی کنید.

رئیس مجلس شورای اسلامی در دیدار رؤسای 
فدراسیون های ورزشــی، گفت: شغل محسوب 
نشدن، تعیین تکلیف فدراسیون ها، دنبال کردن 
حق پخش برای باشــگاه ها و ایجاد صندوق برای 
قهرمانان از جمله مســائلی است که مورد توجه 
مجلس در جریان رسیدگی به احکام لایحه برنامه 

هفتم است.
محمد باقر قالیباف رئیس مجلس شــورای اسلامی 
در دیدار با رؤســای فدراســیون های ورزشی که صبح 
پنجشنبه، 9 شــهریورماه در بهارستان صورت گرفت، 
گفت: با نگاهی به فرهنگ تقســیم کار فعلی کشــور 
درمی یابیم که در باز کردن گره ها و حل مشکلات، همگی 
منتظر برداشتن قدم توسط دیگری هستند و همین باعث 
می شود  اشتباهات تکرار شود، از این رو لازم است در این 

چرخه ناکارآمد تجدیدنظر کنیم.
وی در ادامه با  اشــاره به اقداماتی که قرار اســت 
مجلس در حمایت از حوزه ورزش در جریان رسیدگی 
به احکام لایحه برنامه هفتم کشــور انجام دهد، گفت: 
شغل محسوب نشدن، تعیین تکلیف فدراسیون ها، دنبال 
کردن حق پخش برای همه باشــگاه ها و ایجاد صندوق 
برای قهرمانان از جمله زخم های کهنه ای است که چند 
دهه به آن دچار هستیم لذا تلاش مجلس این است که 
در جریان رسیدگی به احکام لایحه برنامه هفتم آنها را 

مورد توجه قرار دهد.

قالیباف با بیان اینکه ورزش از جنســی اســت که 
همزمــان می تواند دولت، بخش خصوصی، مردم، حوزه 
قهرمانــی و... را دربر بگیرد، عنوان کرد: با تجربه ای که 
دارم می گویم ورزش هم دولتی است و هم نیست؛ هم 
در خود پول دارد و هم ندارد؛ تمام اینها بستگی به این 
دارد که چه میزان عشق، دلدادگی، توکل داشته و تا چه 
حد با نیت خدمت به مردم و جوانان کار را پیش می بریم.

رئیس نهــاد قانونگذاری کشــورمان ورزش را یک 
سرگرمی ندانست بلکه آن را صنعتی عنوان کرد که در 
آن ارزش افزوده فرصت های اقتصادی، مادی، ســلامت 
جســم و روان وجود دارد و افزود: به ورزش از هر بعُدی 
بنگریم ســود دارد که باید به آن باور داشــته باشــیم. 
ورزش؛ صنعــت ارزش آفرین، غرورآفرین، هویت بخش، 

حریت و فتوت است.
وی با بیان اینکه متأسفانه با از دست دادن فرصت ها 
شاهد بسته شدن پنجره های جمعیتی کشور بوده و به 
سمت کشوری سالخورده پیش می رویم، گفت: تا چند 
سال آینده هرچه اعتبار برای ورزش دریافت کنید دیگر 
فردی برای حضور در این عرصه ها وجود نخواهد داشت. 
همه فرصت های از دست رفته قابل جبران هستند جز 
این فرصت مهم جمعیتی و این نشان می دهد هر اقدامی 
برای حوزه ورزش دیر اســت و باید از هر فرصتی برای 
حمایت بیشتر و جدی تر از عرصه ورزش استفاده کنیم.

وی تأکید کرد: زمانی که از حضور بانوان در عرصه 

ورزش ســخن می گوئیم یعنی اهمیــت نقش خانواده 
و بنابرایــن لازم اســت در این عرصه خانــواده محور، 

برنامه ریزی کرده و حرکت کنیم.
وی بــا تأکیــد بــر اینکــه در برنامه ریزی هــا و 
سیاســت گذاری ها باید خانواده محــور حرکت کنیم، 
افزود: مخاطب برنامه هفتم را به جای اینکه قشر بندی 
کنیم، خانواده قرار داده ایم و البته اگر 30 سال قبل به 
این مسئله توجه می شد و هنگام ساختن زیرساخت های 
ورزش به گونــه ای اقدام می کردیم کــه افراد با خانواده 
در اســتادیوم حضور یابند، فضای امروز آن قطعاً تغییر 

می کرد.
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه از طریق 
برگزاری جلســات خشک و نامه نگاری ها هیچ مشکلی 
حل نمی شــود، تأکید کرد: نباید اجازه دهیم فرصت ها 
از دســت برود. خروج قهرمانان از کشــور و یا فراموش 
کــردن او بعد از دوران قهرمانی یکی از  اشــکالات کار 
بوده و افتخارآمیز نیســت. در حالی که ورزش می تواند 
با کمتریــن هزینه بزرگ ترین افتخــارات را در عرصه 

بین المللی برای ما رقم بزند.
رئیس قوه مقننه با تأکید بر اینکه زیرساخت های 
کشــور را باید با محوریت خانواده ســاخت که به 
سلامت و نشاط جامعه و سبد اقتصاد خانواده کمک 
می کند، اظهار کرد: شــرایط اقتصادی امروز اجازه 
نمی دهد ورزش در سبد خانواده قرار گیرد لذا این 

امکان را ما باید برای آنها فراهم کنیم.
قالیبــاف با بیــان اینکه بی شــک ورزش یک علم 
پیچیده است که تکنولوژی، مربی، امکانات و تجهیزات 
خاص خود را می طلبد، گفت: گاهی می بینیم در حوزه 
نوجوانــان وضعیت خوبی در عرصه بین الملل داریم اما 
به حوزه بزرگســال که می رســیم می بینیم با فاصله از 
برخی کشورها قرار گرفته ایم یعنی آنها در طول مسیر 
امکانات و تکنولوژی هایی را می آورند اما ما در پایش این 
موضوع ایراداتی داریم که بخشی از آن در حوزه مسائل 
مدیریتی، رویکردی، علمی و فناوری و بخشی در حوزه 

ساختاری است.
رئیس مجلس شورای اسلامی در پایان با بیان اینکه با 
همه وجود از دوران مدرسه متوجه شده ام ورزش در همه 
ابعاد زندگی اثرگذار است و همه خانواده ها می توانند از آن 
استفاده کنند، خاطرنشان کرد: بعد از دین، اجتماعی ترین 
موضوع ورزش است که می توان از این طریق با همکاری 
آینده کشــور را بسازیم و اگر کمک های اداری و قانونی 
نیاز باشد ما مسئولان باید به آن ورود کنیم و لذا یکی از 
تلاش های جدی ما در جریان رسیدگی به احکام لایحه 

برنامه هفتم در همین موضوع است.
به گزارش فارس در این جلســه سرپرست وزارت 
ورزش و جوانان و تعدادی از رؤســای فدراســیون های 
ورزشــی کشــور نیز به بیــان دیدگاه هــا، مطالبات و 

پیشنهادات خود پرداختند.

قالیباف در دیدار رؤسای فدراسیون های ورزشی:

زیرساخت های ورزش باید با محوریت خانواده ایجاد شود

بقیه از صفحه 2
سردار طلایی نیک در تشــریح اهداف موساد از اجرای 
عملیات علیه صنایع موشــکی، گفت: هدف موســاد ایجاد 
اختلال، نقص و انفجار در زمان بندی های مشــخص بوده تا 
پس از ورود این قطعه به سامانه های موشکی در این سامانه ها 

انفجار ایجاد کنند.
سخنگوی وزارت دفاع، بیان کرد: عوامل موساد در برخی 
از کانکتورها نه همه آنها یک مدار الکتریکی جا سازی کرده 
بودند تا بتواند ایجاد اختلال کند و انتقال به صورت طبیعی و 
طبق برنامه هدایت و کنترل در موشک انجام نشود. البته ایجاد 
اختلال به صورت زمان بندی شده برای انفجار هم در برنامه 
آنها بود تا کانکتور منفجر شود و سیستم از کار بیفتد. سردار 

طلایی نیک، گفت: همکاران من در سازمان حفاظت اطلاعات 
وزارت دفاع چند موفقیت را در خلال این عملیات به دست 
آوردند. اولین موفقیت این بود که هنگام شناسایی عناصر اولیه 
به گونه ای رفتار شد که دشمن متوجه این موضوع نشود یعنی 
غافلگیری که می خواستند بر روی سامانه های دفاعی ما انجام 

دهند به صورت متقابل علیه خودشان ایجاد شد.
سخنگوی وزارت دفاع، با بیان اینکه یکی از افرادی که 
در ابتدا به صورت داوطلبانه به کشف این موضوع کمک کرد 
و مــورد تقدیر وزارت دفاع نیز قرار گرفت فردی غیرنظامی 

بود که به عنوان رابط خرید فعالیت می کرد.
وی تاکید کرد: نکته مهم این اســت کانکتورها قبل از 
اینکه وارد سامانه موشک شوند توسط حفاظت اطلاعات ما 

شناســایی و اصلًا وارد سامانه موشک نشدند. در این راستا، 
انبوهی از این کانکتورها توسط همکاران ما در بخش فنی و 
آزمایشگاه های فنی مورد به مورد بررسی شده و مواردی که 
داخل آنها این خرابکاری رخ داده بود، جدا سازی کردند و پس 

از باز سازی نسبت به استفاده از آنها اقدام کردند. 
ســردار طلایی نیک به این مورد نیز  اشاره کرد که یکی 
 دیگر از فعالیت های رژیم صهیونیســتی در این حوزه صرف 
هزینه سنگین برای کاستن قیمت کانکتورهای مورد استفاده 

ما در بازار بود.
وی افــزود: برآیند این برنامه این اســت که 90 درصد 
ســامانه ها و تسلیحات و تجهیزات بومی شده است. اما 10 
درصد باقی مانده یا به دلیل اینکه اقتصادی نیست یا قطعه ای 

اســت که به صورت عمومی در بازار وجود دارد هنوز توسط 
ما بومی  سازی نشده است. البته در سال های اخیر این رقم 

به کمتر از 10 درصد نیز رسیده است.
به گزارش فارس وی از همکاری ســایر ســرویس های 
جاسوسی با ســرویس جاسوسی رژیم صهیونیستی موساد 
خبرداد و گفت: سایر سرویس های جاسوسی به این علت که 
اعلام رسمی کمک به چنین موضوعاتی بار حقوقی برای آنها 
دارد به صورت پنهانی از سرویس جاسوسی آمریکا و برخی 
کشــورها اســتفاده کردند. البته این موضوع در رصد کامل 
همکاران من قرار دارد. رژیم صهیونیســتی علاوه بر اینکه از 
شکســت این عملیات و  اشراف اطلاعاتی وزارت دفاع ایران 

در شوک است، از واکنش ایران نیز به وحشت افتاده است.

با رشادت غیورمردان سازمان حفاظت اطلاعات وزارت دفاع

بزرگ ترین خرابکاری در صنایع موشکی خنثی شد
وحشت اسرائیل از واكنش ایران

رئیس  ستاد کل نیروهای مسلح طی پیامی به مناسبت 10 شهریورماه روز 
پدافند هوایی، نوشت: امروز شبکه یکپارچه و بومی پدافند هوایی کشور در 
اوج اقتدار و هوشمندی، آسمان میهن اسلامی را تحت رصد و  اشراف کامل و 
همه جانبه دارد و امنیت پایدار و مثال زدنی و در تراز معیارهای بین المللی را 

برای پروازهای داخلی و عبوری از ایران عزیز فراهم آورده است.
سرلشکر پاسدار محمد باقری، رئیس  ستاد کل نیروهای مسلح طی پیامی فرارسیدن 

10 شهریورماه روز پدافند هوایی را تبریک گفت.
به گزارش فارس، در این پیام آمده است: فرارسیدن دهم شهریورماه »روز پدافند 
هوایی« را به فرماندهان و آحاد مدیران و کارکنان مجاهد و شــجاع شــبکه یکپارچه 
پدافند هوایی کشور که مایه امنیت و افتخار ملت ایران و نیروهای مسلح هستند، تبریک 
و تهنیت می گویم. امروز شــبکه یکپارچه و بومی پدافند هوایی کشور در اوج اقتدار و 
هوشــمندی، آسمان میهن اســلامی را تحت رصد و  اشراف کامل و همه جانبه دارد و 
امنیــت پایدار و مثال زدنــی و در تراز معیارهای بین المللی را برای پروازهای داخلی و 

عبوری از ایران عزیز فراهم آورده است.
سرلشکر باقری خاطرنشان کرد: بی تردید این موفقیت و دستاورد راهبردی در سایه 
مجاهدت ها و تلاش های خستگی ناپذیر و نقش آفرینی های تحسین برانگیز دلاورمردان 
پدافند هوایی در »ارتش جمهوری اسلامی ایران« و »سپاه پاسداران انقلاب اسلامی« 
حاصل شــده و برای ایرانیان مایه مباهات و افتخار است. این روز مبارک و خجسته را 
که به زیور شــجاعت، رشادت و اخلاص دلاورمردان پدافند هوایی نیروهای مسلح در 
مقابله با تهدیدهای دشمن آراسته است گرامی می دارم و با سپاس و قدردانی از همّت 
والا و تلاش نگهبانان غیور و مقتدر پدافند هوایی کشــور و تاکید بر لزوم توسعه چتر 
 اشراف اطلاعاتی و حفظ آمادگی های همه جانبه برای غلبه قاطع و پیروزمند بر تهدیدات 
متصور، دوام توفیق آنان در اجرای مأموریت های خطیر و راهبردی محوله تحت عنایت 
حضرت ولی عصر )عج( و تدابیر و فرامین مقام عظمای ولایت و رهبری و فرماندهی کل 
قوا حضرت امام خامنه ای )مدظله العالی( را از درگاه خدای قادر متعال طلب می کنم.

سرلشکر باقری:

شبکه یکپارچه پدافند هوایی
امنیت پایدار را برای آسمان ایران رقم زده است

فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران  
گفت: امروز با رهبری و تدبیر فرمانده معظم 
کل قوا )مدظله العالی( به جایی رسیده ایم که 
برای تامین نیازمندی های عرصه دفاعی هیچ 

وابستگی به خارج از مرزهای کشور نداریم.
سرلشکر سید عبدالرحیم موسوی، فرمانده کل 
ارتش جمهوری اسلامی ایران در بازدید از نمایشگاه 
صنعت دفاعی با بیان اینکه باید خداوند را به خاطر 
نعمت بزرگ انقلاب اسلامی شاکر باشیم، گفت: امام 
خمینی)ره( خودکفایی و خوداتکایی را به مردم کشور 
آموزش داد و امروز این امر تبدیل به فرهنگ ملت 

بزرگ ما شده است.
به گزارش فارس، وی تصریح کرد: با رهبری و 
تدبیر فرمانده معظم کل قوا )مدظله العالی( به جایی 
رسیده ایم که برای تامین نیازمندی های عرصه دفاعی 

هیچ وابستگی به خارج از مرزهای کشور نداریم.
فرمانده کل ارتش ادامه داد: وقتی کشوری برای 

تامین تجهیزات دفاعی به خارج از مرزها متکی باشد، 
ناگزیر است در عملیات ها بر اساس توانایی تجهیزات 
رفتــار کند اما وقتی ملتی تجهیزات دفاعی خود را 
مطابق با تاکتیک ها و اهداف خودش طراحی کند، 
می تواند تصمیم بگیرد و قدرت ابتکار عمل را داشته 
باشد. سرلشکر موسوی با  اشــاره به بازدید خود از 
نمایشگاه دستاوردهای صنعت دفاعی، خاطرنشان 
کرد: در این نمایشــگاه شاهد کارهای بسیار بزرگ 
جوانان ایران اسلامی در وزارت دفاع بودیم و امروز 
بــه برکت حضور این جوانان دانشــمند در صنعت 
دفاعی و استفاده از ظرفیت شرکت های دانش بنیان 
و دانشگاه های کشور می توانیم با اتکا به خودمان از 

میهن عزیزمان دفاع کنیم.
وی با تقدیر از همه عزیزان شــاغل در صنایع 
دفاعی گفت: امیدوارم این ملت با تکیه بر ارزش های 
والای اسلام و انقلاب، روز به روز موفق تر و پیروزتر 

باشد.

سرلشکر موسوی:

هیچ وابستگی در تأمین تجهیزات دفاعی نداریم

فرمانده نیروی دریایی ارتش جمهوری 
اسلامی ایران گفت: اربعین یک نقطه عطف 
در تاریخ اسلام و نقطه اشتراک بزرگی بین 
همه فرقه های مسلمان و به طور خاص در 
ایران زمین است که یک برادری بسیار بالا 
در سطح شیعه و سنی برقرار کرده است و 
همین محور کفایت می کند تا دشمن نتواند 

از این جریانات سوءاستفاده داشته باشد.
دریادار شهرام ایرانی، فرمانده نیروی دریایی 
ارتش جمهوری اسلامی ایران در بازدید از پایانه 
مرزی شــلمچه در جمع خبرنگاران اظهار کرد: 
نیروی دریایی 2 گروه از زائرین را تحت پوشش 
قرار داده اســت؛ یک گروه زائرانی هستند که از 
کشورهای همسایه هند، پاکستان و افغانستان از 
مرز جنوب شرقی وارد کشور جمهوری اسلامی 
ایران می شــوند، آنجا پذیرش و نیازمندی های 

اولیه آنها تأمین خواهد شد.
به گزارش مهر، وی افزود: در مرز شــلمچه 
به صورت ثابت مســتقر هستیم، در این مرز با 
داشتن یک بیمارستان کامل خدمات پزشکی و 
بهداشتی را به زوار ارائه می دهیم؛ اکنون در این 

محل هستیم تا اگر کمبودی وجود دارد سریعاً 
آن را برطرف و نیازمندی های آنها را تأمین کنیم.
فرمانده نیروی دریایی ارتش گفت: نیروی 
دریایی نیز مانند سایر ارگان ها مواکبی را در طول 
مسیر مستقر کرده که به زائرین امام حسین )ع( 
خدماتی از جمله مکان استراحت، تغذیه، محل 

اقامه نماز و... ارائه می دهند.
دریادار ایرانی درخصوص امنیت زائران بیان 
کــرد: قطعاً برای برقراری امنیت برای زائران به 
صورت مشــترک با کشور عراق هماهنگی های 
لازم انجام شده است؛ تاکنون در حوزه امنیتی 
هیچ مشــکلی وجود نداشته و تلاش جمهوری 
اسلامی ایران و کشور عراق بیشتر بر این است 

تا زائران در مسیر دچار مشکل نشوند.
وی تصریح کــرد: اربعین یک نقطه عطف 
در تاریخ اســلام و نقطه اشــتراک بزرگی بین 
همه فرقه های مســلمان و به طــور خاص در 
ایران زمین اســت که یک برادری بسیار بالا در 
ســطح شیعه و سنی برقرار کرده است و همین 
محــور کفایت می کند تا دشــمن نتواند از این 

جریانات سوءاستفاده داشته باشد.

دریادار ایرانی:

اربعین یک برادری بسیار بالا در سطح شیعه و سنی 
برقرار كرده است

فرمانده کل سپاه با بیان اینکه با تلاش همه 
کامل  امنیت  امنیتی،  و  انتظامی  دســتگاه های 
مرزها برقرار اســت و هیچ مشــکل امنیتی در 
مرزها نداریم، تصریح کرد: خوشبختانه تردد زوار 
در مسیر رفت و بازگشت به خوبی در حال انجام 
است،  دولت زیرساخت های خوبی برای تردد زوار 
در مرزها فراهم کرده و نســبت به سال گذشته 

خیلی بهتر شده است.
سرلشــکر حســین ســلامی، فرمانده کل سپاه 
پاســداران انقلاب اسلامی روز جمعه با استقبال سردار 
شاکرمی، فرمانده سپاه امیرالمؤمنین )ع( استان ایلام و 
جمعی از مســئولین از طریق فرودگاه شهدای استان 

وارد ایلام شد.
به گزارش تســنیم، فرمانده کل سپاه در نخستین 
برنامه به  نقطه صفر مرزی مهران رفت و  چهره به چهره 
با زائران  اربعین گفت وگو کرد و در جریان مشــکلات 

آنان برای عبور از مرز قرار گرفت.
وی در ایــن بازدیــد بــا تقدیــر از تلاش هــا و 
خدمــات انجام شــده بــه زائــران اظهار داشــت:  با 
تلاش هــای دســتگاه های خدمات رســان در پایانــه 
مهران شــاهد تــردد روان و خروج زوار حســینی به 

 خاک عراق برای شــرکت در مراســم باشکوه اربعین
هستیم.

سرلشکر سلامی در حاشــیه بازدید از مرز مهران 
بــا بیان اینکــه تمام  امکانات ســپاه های  اســتانی در 
»خوزستان، کرمانشاه ، ایلام و قم« جهت ارائه خدمات 

مطلوب به زائران به کار گرفته شده است،  گفت: تلاش 
کرده ایم تا مردم بدون مشکل به سفر اربعین بروند.

وی با بیان اینکه با تلاش همه دستگاه های انتظامی 
و امنیتی، امنیت کامل مرزها برقرار است و هیچ مشکل 
امنیتی در مرزها نداریم، تصریح کرد: خوشبختانه تردد 

زوار در مســیر رفت و بازگشت به خوبی در حال انجام 
است،  دولت زیرســاخت های خوبی برای تردد زوار در 
مرزها فراهم کرده و نسبت به سال گذشته خیلی بهتر 

شده است.
فرمانده کل ســپاه با بیان اینکه ســپاه تمام توان 
و بضاعت خود را برای تســهیل در تــردد زوار اربعین 
و خدمات رســانی در همه مرزها به کار گرفته اســت، 
خاطرنشــان کرد: ســپاه در هر دو سوی مرز در بخش 
پزشکی و خدمات رســانی و امکانات درمانی با استقرار 

بیمارستان های صحرایی اقدام کرده است.
وی تصریح کرد: ســپاه تا آخرین روزی که زائران 
در حال رفت و آمد باشــند، برای خدمات رســانی پای 

کار است.
سرلشکر سلامی همچنین در بازدید از بیمارستان 
صحرای مســتقر در مهران نیروی زمینی سپاه و سپاه 
امیرالمؤمنین)ع( استان ایلام اظهار داشت: کادر درمان 
بیمارســتان ها با عشــق و علاقه تا پایان انتقال زائرین 
اربعین به کشور در پایانه مرزی مهران مستقر خواهند 

بود.
فرمانده کل ســپاه از مرزهای خســروی، چذابه و 

شلمچه نیز بازدید کرد.

حضور میدانی فرمانده کل سپاه در مرزهای مهران، خسروی، چذابه و شلمچه 

سرلشکر سلامی: هیچ مشکل امنیتی در مرزها نداریم

بالگرد فرمانده انتظامی استان کرمانشاه 
سردار مهدی حاجیان در ارتفاعات دالاهو 

دچار مشکل شده و سقوط کرده است.
به گــزارش ایرنا، بعد از ظهــر روز جمعه 
بالگرد فرمانده انتظامی استان کرمانشاه به هنگام 
بازگشت از مرز خسروی در ارتفاعات دالاهو دچار 

مشکل شده و سقوط کرد. بالگرد حامل سردار 
مهدی حاجیان فرمانده انتظامی استان و 4 نفر 

همراه ایشان بوده است.
بنا بر این گــزارش، حال فرمانده انتظامی 
استان مساعد گزارش شده و نیروهای امدادی و 

امداد هوایی به محل اعزام شده اند.

بالگرد فرمانده انتظامی استان كرمانشاه سقوط كرد

اعضای گروهک ضدانقــلاب و حامیان 
جریان سلطنت طلب در سیستان و بلوچستان 
توسط سربازان گمنام امام زمان)عج( دستگیر 

شدند.
به دنبال شکل گیری راهپیمایی های غیرقانونی 
و سر دادن شعارهای هنجارشکنانه در چند ماه اخیر 
در شــهر زاهدان، گروه های معاند ضدانقلاب تلاش 
داشتند تا از این شرایط برای تحقق و ترویج اهداف 

شوم خود بهره ای هدفمند ببرند.
به گزارش تسنیم، افراد ضدانقلاب یکی از آن 
گروهک هایــی بودند که با مدیریت از خارج مرزها، 
تلاش داشتند با برافراشتن پرچم »شیر و خورشید« 
در میان مردم، جمعیت را همسو با خانواده پهلوی 

نشان دهند.

اعترافات دستگیرشــدگان عامل این اقدام در 
زاهدان، نشــان می دهد آنها یک تیــم چهار نفره 
بوده اند که از طریق پیام رســان های خارجی با آنها 
ارتباط گرفته و توسط یک فرد واسط تعدادی پرچم 
و پوســتر به آنها رســانده و از آنها درخواست شده 
از برافراشــته شدن پرچم شیر و خورشید در میان 
جمعیت تجمع کننده بعد از نماز جمعه اهل سنت 
زاهدان فیلم بگیرند و برای عامل خارجی ارسال کنند.

ایــن گروه ابتدا با برافراشــتن پرچم شــیر و 
خورشید، برنامه ریزی داشــتند تا بتوانند در ادامه 
عکس ها و پرچم خاندان پهلوی را در ســطح شهر 
نصب کنند که با هوشیاری و اقدام به موقع سربازان 
گمنام امام زمان)عج( شناسایی شدند و مورد ضربه 

قرار گرفتند.

دستگیری گروهک حامی جریان سلطنت طلب
در سیستان و بلوچستان

یکی از پرسنل نیروی 
دنبال  به  داورزن  انتظامی 
جراحــت در تیراندازی و 
عملیــات تعقیب و  گریز، 

عصر جمعه آسمانی شد.
خبرگزاری  گــزارش  به 
فارس، ســروان داود صبوری، 
مأمــور انتظامــی  داورزن که 
در جریان درگیری پنج شنبه 

گذشــته در جریان تعقیب و  گریز مورد اصابت 
گلوله قرار گرقته بــود، عصر روز جمعه پس از 

تحمل درد و رنج در بیمارستان آسمانی شد.
ایــن مأمور نیــروی انتظامی پنج شــنبه 

متوقف  برای  گذشــته 
حامل  خودروی  کردن 
مشــروبات الکلــی در 
جریــان تعقیب و  گریز 
متهمــان و درگیــری 
مســلحانه هدف گلوله 
قرار گرفــت و از ناحیه 
در  و  مصــدوم  پهلــو 
بستری شد  بیمارستان 

و روز جمعه به شهادت رسید.
گفتنی است یکی از افراد دستگیر شده در 
جریان تعقیب و  گریز مصدوم شد و تحت درمان 

قرار گرفته است.

شهادت مأمور انتظامی داورزن
بر اثر درگیری مسلحانه


